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Нови Сад - За Демократску странку је неприхватљива идеја о концентрационој влади у
Покрајини јер сматра да је улазак СНС у власт, као и неприродне коалиције, не могу
донети ништа добро Војводини, изјавио је данас председник Покрајинске владе и лидер
ДС Бојан Пајтић.

  

Лидери СНС и Савеза војвођанских Мађара Александар Вучић и Иштван Пастор
постигли су јуче сагласност око идеје да се у Војводини формира концентрациона влада
свих странака, која би имала орочени мандат.

  

  

- Не видим да би улазак СНС у власт донео било шта доброг Покрајини - напротив  рекао
је Пајтић Тањугу.

  

У ДС, додао је он, истичу да је републичка власт коју предводи СНС подбацила и да
нема резултата што је, како је додао, видљиво и када је реч о страним инвестицијама,
економским проблемима и изградњи правне државе.

  

- Ми не мислимо да би политички неприродне коалиције могле донети било шта доброг
грађанима. Такве коалиције немају свест о томе у ком правцу се крећу, пошто свака има
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неку другу визију - рекао је Пајтић.

  

Он је додао да нигде у Европи није могуће чути то да ће републичка влада сарађивати
са регионалном уколико се промени политичка структура, односно, уколико исте странке
које су на централном нивоу власти буду и на регионалном.

  

- Уставна, законска и политичка обавеза свих оних који имају неку одговорност у овој
земљи је да сарађују на свим нивоима власти, независно од тога да ли им се допада нека
политичка констелација - наводи Пајтић.

  

Он је напоменуо и то да грађани у Војводини плаћају порезе овој држави и, како је
рекао, заслужују исту подршку и третман без обзира на то ко је у Покрајини на власти.

  

(Танјуг)
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